
Styrelseprotokoll 081117

av Bert Andersson 13 dec 2008, 08:46 

Plats: Telefonmöte

Beslutande: Andreas Sundgren 
Petra Johansson
Maria Mullersdorf
Ulf Westlund
Larissa Håkansson
Adjungerad: 

Anmält förhinder: Christer Järlgren 
Bert Andersson
Yvonne Schwermer-Herngren
Mats Andersson

Utses att justera: Larissa Håkansson

Underskrifter:
Protokollförare:

…………………………………………….
Bert Andersson

Ordförande: 

…………………………………………….
Andreas Sundgren

Justerare: 

………………………………………….…
Larissa Håkansson

§122.
Mötet öppnas.
Andreas hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§123.
Val av protokollförare för mötet.
Bert Andersson väljs som protokollsförare för mötet.

§124.
Val av justerare.
Larissa Håkansson väljs att jämte ordförande justera protokollet.

http://jaktspaniel.org/phpBB3/memberlist.php?mode=viewprofile&u=92
http://jaktspaniel.org/phpBB3/viewtopic.php?f=12&t=98#p295%23p295


§125.
Fastställande av dagordning.
Föreliggande dagordning fastställes med några justeringar.

§126.
Föregående möte.
Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Styrelsen hade inget att erinra.

Styrelsen beslutar 

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 

§127.
Ekonomi och medlemsutveckling.

Ekonomin är god och JIS har det högsta medlemsantalet någonsin.
Mötet tackade Petra för rapporten och den lades till handlingarna

§128.
Post från SSRK.

Styrelsen gick igenom post från SSRK

Lades till handlingarna.

§ 129.
Rapport från Hubertusjaktkommitten.

Larissa rapporterade att uppslutningen till Hubertusjakten är god och den
kommer att genomföras som planerat. 

Styrelsen tackade Larissa för rapporten och den lades till handlingarna. 

§ 130.
Övriga frågor:

a, Förfrågan har inkommit från CSK om deltagande i rasmontern på 
Stora Stockholm. Vi deltog där förra året och gjorde PR för våra jaktspaniels.

Mötet beslutade:
att tillfråga Torbjörn Augustinsson om han kan stå i montern och representera JIS. 

b, Paul Andersson har meddelat att han avgår som webmaster för JIS. 
Styrelsen tackar Paul för hans stora arbete med web och intranätet under 
uppstarten av vår klubb. 

Mötet beslutade 
att uppdra till Andreas att tillfråga lämpliga kandidater till webmaster för JIS.

§131. 
Nästa möte.



Sker i samband med Hubertusprovet.

§132.

Mötets avslutande. 

Andreas avslutar mötet och tackade alla.
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